
Protokół Nr XXXIV/09 
z odbytej  sesji Rady Miejskiej 

w dniu 24 sierpnia 2009r. o godz.14:30 
w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Rzepinie. 

 
1.Sprawy regulaminowe 

 
Ad.1.1. 
Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
 

Przewodnicząca Rady Barbara Szostak otworzyła XXXIV sesję Rady Miejskiej. 
Po powitaniu radnych , przybyłych gości , a w szczególności przybyłą druŜynę 
trampkarzy młodszych Klubu Sportowego Steinpol Ilanka wraz z opiekunami 
oświadczyła, iŜ zgodnie z listą obecności, aktualnie w sesji uczestniczyło  
14 radnych (nieobecny usprawiedliwiony radny Józef Olesek ), co wobec 
ustawowego składu rady 15 radnych, stanowi quorum pozwalające na 
podejmowanie prawomocnych decyzji (lista obecności radnych i gości stanowi załącznik 
nr 1 i 2 do niniejszego protokołu). 
 

Ad.1.2. 
 
Zgłoszenie uwag i poprawek do porządku obrad. 
Przewodnicząca  zwróciła się z zapytaniem , czy są  inne propozycje lub uwagi  
do porządku obrad.  
Innych propozycji i uwag do porządku obrad radni nie zgłos ili. 
 
Ad.1.3. 
 
Przedstawienie porządku obrad. 
Do porządku obrad uwag nie wniesiono. 
 
Porządek obrad przyjęto poprzez aklamację. 
 
Ad.1.4. 
 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 
Przewodnicząca poinformowała , iŜ radni nie wnieś li poprawek i zastrzeŜeń do 
przedstawionego protokołu Nr XXXIII/09 z sesji odbytej w dniu 20.07.2009r.w 
związku z czym przyjęcie protokołu poddała pod głosowanie. 
 
Za przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji głosowało 14 radnych. 
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1.5. Interpelacje , wnioski, zapytania i sprawy róŜne. 
 
Na wstępie głos zabrał Burmistrz A.Skałuba składając serdeczne podziękowanie  
dla trampkarzy Klubu Sportowego Steinpol Ilanka Rzepin za zajęcie I miejsca w 
rozgrywkach piłki noŜnej Dobiegniew Cup. 
Nadmienił, iŜ jest to sukces druŜyny rozsławiający Klub Sportowy w Rzepinie. 
W związku  z czym wręczając puchar - złoŜył wyrazy uznania za przygotowanie 
i sukcesy sportowe wychowanków Klubu Sportowego w czasie rozgrywek 
Dobiegniew Cup dla Pana Wiktora Błaszczykiewicza i Andrzeja Wypycha 
Ŝycząc jednocześnie sukcesów i zadowolenia z pracy zawodowej oraz 
wytrwałości w dąŜeniu do wyznaczonych celów. 
Pan Błaszczykiewicz serdecznie podziękował. Podkreślając jednak, iŜ to Pan 
Wypych jest głównym trenerem i to jest jego zasługa , a osoba  
p. Błaszczykiewicza była  tylko skromnym asystentem, niemniej jednak raz 
jeszcze serdecznie podziękował. 
Pan A.Wypych równieŜ złoŜył serdeczne podziękowanie za otrzymane 
wyróŜnienie. 
 
Następnie  dla 14  młodych sportowców burmistrz wręczył dyplomy uznania : 
 
1. Karol Bocheński 
2. Marcin Radkiewicz 
3. Błaczszykiewicz Maksymilian 
4. Płóciennik Patryk 
5. Kozar Mateusz 
6. Kawecki Mikołaj 
7. śywicki Mateusz 
8. Kasprzak Maciej 
9. Wodara Przemysław 
10.Dziembakowski Adrian 
11.Leszczyński Dawid 
12.Sławiak Michał 
13.Dudziński Krzysztof 
14.Filewicz Krystian 
Ponadto dla uwiecznienia spotkania,  wykonano  pamiątkowe zdjęcie. 
 
Natomiast Pan W. Błaszczykiewicz w imieniu swoim Pana Wypycha i druŜyny  
sportowców wręczył na pamiątkę symboliczny medal (taki jaki otrzymali 
sportowcy) dla Burmistrza Skałuby i Przewodniczącego Komisji  
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Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji Pana Grzegorza Kazieczki, Ŝeby jak 
najdłuŜej pamiętali o rzepińskiej młodzieŜy.  
 
Następnie przystąpiono do kontynuacji punktu 1.5. 
Przewodnicząca zwróciła się do radnych i gości o zabranie głosu. 
 
Głos zabrał radny A. Pych , który w imieniu mieszkańców Rzepina zwrócił się z 
prośbą w sprawie wywozu rzeczy wielkogabarytowych. 
Mieszkańcy proszą o zorganizowanie wywozu rzeczy typu : lodówka, tapczan , 
fotel itp., które zalegają w domach. 
Zdarza się takŜe, iŜ rzeczy te są wywoŜone do lasu czy rowów.     
Dlatego prosił, aby rozwiesić ogłoszenie na terenie gminy o wyznaczonym 
miejscu i terminie zbiórki, wówczas w dane miejsce zostałyby te rzeczy 
zwiezione. 
W związku  z tym moŜe w naszej gminie zmniejszyłaby się liczba dzikich 
wysypisk, a ludzie pozbyliby się  niepotrzebnych rzeczy. 
 
Nadto pytał jak daleko jest posunięta sprawa modernizacji oświetlenia ulicznego  
w naszej gminie. 
PoniewaŜ nic się w dalszym ciągu nie dzieje , mieszkańcy monitują , Ŝe  w 
miejscach gdzie lamp nie ma , w dalszym ciągu ich nie ma.   
Na przykład na ul. Prusa i na Oś. Mickiewicza nie ma ani jednej lampy, zbliŜa 
się  jesień i szybko robi się ciemno , w związku  z czym mieszkańcy obawiają 
się o własne bezpieczeństwo, poniewaŜ  złodzieje korzystają  z ciemności. 
 
Poza tym rodzice najmłodszych dzieci pytali, czy jest nadzór nad placami 
zabaw, gdyŜ został przywieziony Ŝwir do piaskownic , w którym  moŜna  
znaleźć wszystko m.in. szkło. 
 
Następnie głos zabrał radny Marek Radzik informując, iŜ w poprzedniej 
kadencji została opracowana koncepcja rozwiązania drogi wojewódzkiej na 
odcinku od skrzyŜowania w kierunku Górzycy- na wysokości zbiornika p.poŜ. w 
Kowalowie.  
Zdaniem  radnego jest to jedyna droga w województwie , na którą są wyjścia z 
mieszkań bezpośrednio na drogę. 
Koncepcja którą wykonano przedstawiała budowę obwodnicy lub budowę 
chodnika. 
Zarząd Dróg Wojewódzkich wykonuje chodniki  nie tylko na terenie naszej 
gminy, lecz w innych teŜ , być moŜe  w niektórych miejscach nie jest, aŜ  tak 
pilne, jak na tym odcinku w Kowalowie. 
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Prosił więc, by przy konstruowaniu budŜetu zaplanować środki , Ŝeby na 
przyszły rok odcinek ten został  wykonany w taki sposób, aby mieszkańcy mogli 
bezpiecznie poruszać się po tej drodze. 
NaleŜy dodać , iŜ na tym odcinku jest duŜy ruch. 
W koncepcji zawarto zapis , Ŝe część stawu będzie zasypana , a droga zostanie 
wyprostowana i będzie wykonany chodnik po prawej stronie, jadąc w kierunku 
Radowa  lub będzie budowana obwodnica. 
 
Następnie  głos zabrał radny J. Dudzis, który wnioskował , aby na ul. Słubickiej  
od przejazdu kolejowego do końca tej ulicy w kierunku Słubic namalować 
podwójną linię ciągłą (nie dawno zdarzył się wypadek). 
Na pewno  zda to egzamin jeś li chodzi o ograniczenie prędkość , bo znaki nie 
zawsze są respektowane przez kierowców. 
 
Ponadto  skrzyŜowanie ul. Słubickiej z ul. Nadtorową jest niebezpieczne– 
proponował, Ŝeby podwyŜszyć (wypada kostka z chodnika) krawęŜnik , bo 
kostka leŜy na drodze. Motocyklista najeŜdŜając na nią,  na pewno ulegnie 
wypadkowi. 
 
Poza tym skrzyŜowanie ul. Jagodowej z Podlaską – podczas ulewy duŜo wody 
przedostaje się na posesje mieszkańców m.in. Pana Nowaka. 
Prosił więc , aby przekopać nie duŜy odcinek rowu ( dalej jest rów 
kanalizacyjny) , Ŝeby woda spływała  do tego rowu.  
 
Następnie  głos zabrał rady R. Łukaszewicz informując , iŜ po wypadku, który 
wydarzył się na skrzyŜowaniu ul. Słubickiej z ul. Świerczewskiego radny udał 
się  do urzędu do Pani Pych, która w obecności radnego wykonała telefon do 
Starostwa Powiatowego informując, iŜ w tym miejscu nie ma pasów  i  
oznakowania pionowego nie ma w ogóle. 
Jak wynikało z rozmowy miało być to zrobione. JednakŜe minęły trzy tygodnie 
od zgłoszenia i nic w tej kwestii nie zrobiono. 
Jakiś czas temu była sugestia , aby ustawić na tej ulicy radar, lecz nie doszło do 
skutku. 
Prosił więc, Ŝeby burmistrz wykonał telefon do starostwa, poniewaŜ telefon 
wykonany przez burmistrza na pewno sprawę załatwi. 
UwaŜa , Ŝe jeśli w starostwie nie przyjmują uwag zgłoszonych przez pracownika 
urzędu , to na pewno burmistrz sprawę załatwi natychmiast.   
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Radny Kazieczko dodaje, Ŝe swego czasu odbyło się spotkanie w sprawie 
ustawienia radaru na ul. Słubickiej. Były uzgodnienia i  zobowiązania 
przedsiębiorców do współuczestniczenia w kosztach zakupu. 
Zdaniem radnego jest  to pilna potrzeba i bardzo waŜna sprawa, gdyŜ rzadko 
kiedy kierowcy przestrzegają prędkość 50 km/h przy wjeździe do Rzepina  
i odwrotnie.  
Nadmienił , iŜ Policja Rzepińska dysponuje radarem przenośnym  , jednakŜe  
rzadko moŜna spotkać , by był uŜywany. 
Prosił burmistrza o interwencję w tej sprawie.  
 
Następnie głos zabrał sołtys Starkowa p. Siejkowski  dziękując na wstępie Pani 
ElŜbiecie Pych za pomoc w pokonaniu trudności w załatwieniu sprawy z 
energetyką w Słubicach, gdyŜ drzewa przerastały linię energetyczną ,co groziło 
powaŜnymi awariami. Sprawa została załatwiona dzięki Pani E.Pych. 
Przy tej okazji naprawiono parę lamp , lecz kilka lamp jest takich , jak 
stwierdzili fachowcy, których  nie da się naprawić z uwagi na to,  Ŝe są to stare 
lampy do których nie ma części zamiennych. 
Poza tym były prowadzone rozmowy z władzami gminy , Ŝeby wymienić lampy 
na energooszczędne oraz  postawić dodatkowe lampy przy kościele i w kierunku 
Kowalowa (domki jednorodzinne). 
Pytał więc , jak sprawa wygląda na dzień dzisiejszy i co w tej kwestii jest 
zrobione. 
Najgorszym punktem braku oświetlenia jest wejście do bazy holenderskiej. 
Właściciel zwrócił się z prośbą , aby sołtys przedstawił sprawę na sesji, Ŝeby 
władze wzięły pod uwagę ten odcinek, gdyŜ baza znajduje się na samych 
obrzeŜach Starkowa. W związku  z tym istnieją obawy , Ŝe moŜe nastąpić 
dewastacja. 
 
Ponadto zgłosił kolejną sprawę –  we wsi Starków  powstał nowy sklep oraz bar. 
W związku z czym część mieszkańców jest zadowolona z tego faktu , a część 
nie. 
Pytał więc , czy zostało wydane zezwolenie na tzw. ogródek piwny, który nie 
zabezpieczono ani pasem zieleni , ani parawanem , a znajduje się w odległości 
30 m od placu zabaw i 10 m od placu kościelnego. Wiadomo jak przy piwku 
wszystko zdarzyć się moŜe,  dzieci to widzą i słyszą. 
Natomiast sołtys nie ma wpływu na to , Ŝeby zaprowadzić tam porządek. 
Prosił więc radę i burmistrza   o pomoc, gdyŜ dla mieszkańców wsi jest to 
bardzo waŜna sprawa. 
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Ponadto prosił, Ŝeby przy konstruowaniu budŜetu na przyszły rok, uwzględnić   
środki na rozwinięcie działalności kulturalno-oświatowej w Starkowie. 
 
PoniewaŜ bufet z piwem nie załatwi spraw związanych z kulturą ,lecz powoduje 
zwiększenie zagroŜenia patologią we wsi, a przecieŜ nie o to chodzi. 
Mieszkańcy dąŜą do tworzenia Ŝycia kulturalnego , dlatego jeszcze raz zwrócił 
się z prośbą , aby w budŜecie uwzględnić środki na budowę świetlicy wiejskiej. 
 
NaleŜy odciągać młodzieŜ od przebywania w barze. 
Zdarzają się juŜ przypadki , Ŝe starsi kupują i wynoszą piwo , a młodzieŜ popija 
na przystanku i w innych miejscach. 
Po mimo, Ŝe jest boisko do kosza , do siatkówki i plac do piłki noŜnej to nie  
załatwia sprawy, poniewaŜ młodzieŜ musi się gdzieś spotykać , starsi zresztą 
teŜ. 
 

Ponownie głos zabrał radny Łukaszewicz, który w imieniu swoim i 
mieszkańców ul.Brzozowej serdecznie podziękował burmistrzowi  za 
wybudowanie drogi. Pomimo kryzysu światowego udało się w naszej gminie 
załatwić ten temat. 
Dziękując , równieŜ za  wyremontowanie pozostałych ulic na Oś. Leśnym , była 
to sprawa priorytetowa , którą udało się zrobić.  
 
Ad.1.6.  
odpowiedzi na zgłoszone interpelacje, wnioski, zapytania i sprawy róŜne. 
 
Głos zabrał burmistrz Skałuba informując, iŜ jeśli chodzi  o wywóz gabarytów- 
proces ten trwa, być moŜe społeczeństwo nie jest doinformowane, lecz osoba 
która ma  podpisaną umowę z jednostką wywoŜąca śmieci  ze swojej posesji ma 
moŜliwość zgłoszenia.  Jeden raz w miesiącu moŜe wystawić zbędne 
przedmioty i poinformować firmę o tym fakcie – wywóz gabarytów jest 
bezpłatny. 
Szczegółowych informacji moŜe udzielić Dyrektor Boberski – sprawa dotyczy 
wspólnot jak i indywidualnych gospodarstw. 
 
Jeśli chodzi o modernizację oświetlenia ulicznego – w chwili obecnej gmina 
podpisała umowę na wykonanie prac. Co prawda trwało  to dość długo w 
związku  z zawirowaniami w energetyce. 
W dniu dzis iejszym burmistrz odbył rozmowę z kierownikiem p. Łukowskim, 
który zobowiązał się przedstawić harmonogram realizacji tego zadania w 
przyszłym tygodniu, wszystko jest  przygotowywane pod względem 
materiałowym. 



-7- 
Jeśli chodzi o place zabaw- przed otwarciem placu zabaw wykonuje się   
zgłoszenie do sanepidu. 
Sanepid bada piasek pod względem zanieczyszczeń - co jakiś czas takie badania 
są wykonywane.  
W jakiś sposób nadzór nad piaskownicami jest , lecz stałego nie ma. 
 Tym bardziej , Ŝe  piaskownice są ogrodzone , a pieski nie mają bezpośredniego 
dostępu do nich. 
 
Sprawa, którą poruszył radny Radzik- burmistrz  będzie w kontakcie z 
Zarządem Dróg Wojewódzkich , Ŝeby w planach na przyszły rok budowa 
chodnika w Kowalowie na wspomnianym odcinku zaistniała. 
NaleŜy dodać , iŜ w związku z kryzysem , niektóre zadania są odrzucane z 
realizacji zadań zarządu. 
Generalnie nacisk kładzie się na główne drogi w zakresie realizacji zadań. Na 
jakim etapie jest budowa obwodnicy w Kowalowie, burmistrz odpowie dopiero 
po rozpoznaniu sprawy i przeprowadzeniu  rozmowy z zarządem dróg. 
 
Radny Radzik dodaje, iŜ nie chodzi tu o budowę obwodnicy , lecz głownie  o 
budowę chodnika. 
JednakŜe burmistrz stwierdził, iŜ prowadził jakiś czas temu rozmowy na temat 
budowy obwodnicy. W związku  z  czym ten odcinek drogi  w Kowalowie  były 
zamknięty – byłaby to droga gminna. 
Burmistrz widział taką koncepcję, była omawiana z Zarządem Dróg 
Wojewódzkich. 
Zarząd nie chciał wejść w budowę chodnika, mając na uwadze budowę 
obwodnicy Kowalowa w części od ul. Radowskiej  do ul. Ośniańskiej. 
 
Radny Radzik jest zgodny co do wypowiedzi burmistrza, lecz naleŜy mieć na 
uwadze wzgląd , iŜ ten odcinek drogi jest mocno uczęszczany przez TIRY. 
Ściany domów pękają , a mieszkańcy są juŜ bezradni. 
Do czasu wybudowania obwodnicy domki te mogą się juŜ zawalić. 
 Mieszkańcy starają się wykonują remonty , jednakŜe nadal powstają pęknięcia  
ścian. NaleŜałoby zastanowić się nad zamknięciem  tego odcinka drogi. 
Burmistrz dobrze wie jaki jest tam układ – schody kończą się na krawędzi 
jezdni. Mieszkańcy są zdesperowani nie wiedzą co mają robić, czy inwestować 
nadal w remont , czy lepiej ubezpieczyć mieszkanie i czekać aŜ się zawali , a 
następnie  wystąpić o odszkodowanie, dzieje się tak  w wyniku duŜego 
natęŜenia ruchu. 
Burmistrz jeszcze raz podkreślił, Ŝe będzie rozmawiał z przedstawicielami 
Zarządu Dróg Woj. w jaki sposób ten problem rozwiązać. 
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Jeśli chodzi ul. Słubicką – burmistrz zobowiązał się , Ŝe wykona telefon do 
starostwa o namalowanie pasów. Jest równieŜ za tym , aby namalować ciągłą 
linię w tym miejscu, Ŝeby wymusić moŜliwość wyprzedzania.  
 
Jeśli chodzi o skrzyŜowanie ul. Słubickiej  z ul. Nadtorową – stwierdził , iŜ jest 
to skrzyŜowanie feralne. X-krotnie było poprawiane. 
W dniu dzis iejszym burmistrz polecił wkopanie większego kamienia, któryby 
uniemoŜliwił wjazd na krawęŜnik. 
 
Ulica Jagodowa – występuje tam rzeczywiście problem. Burmistrz zastanawia 
się nad tym , Ŝeby wykonać z płyt jumbo dalszą  części drogi. 
Natomiast jeŜeli chodzi o rów  na wspomnianym odcinku – rów jest zakryty,  
przebiega w kręgach. 
Burmistrz zapozna  się z tematem jest jednak za tym , by wykonać część tej 
drogi z płyt.  
 
Sprawa oznakowania (radny Łukaszewicz) – kaŜde oznakowanie wiąŜe się z 
opracowaniem dokumentacji związanej z organizacją ruchu. 
Na podstawie sugestii nikt nie ustawi znaków, musi być to udokumentowane i 
potwierdzone przez poszczególne instytucje. 
JednakŜe  będzie miał  na uwadze i w najbliŜszym czasie przeprowadzi 
rozmowę ze starostą. 
 
Natomiast sprawa radaru – była deklaracja przedsiębiorców , Ŝe pokryją część 
kosztów zakupu radaru, lecz Ŝycie pokazuje inaczej. 
W momencie gdy gmina  poprawiła stan drogi , przedsiębiorcy podziękowali 
burmistrzowi, lecz jeśli chodzi o partycypowanie w kosztach nie było mowy. 
Odbyły się cztery spotkania , z których nic nie wyniknęło, pozostał jedynie ślad 
w protokołach. 
Koszt radaru jest bardzo duŜy- jest to rząd ponad 130 tys.zł.  gminę nie stać 
samodzielnie na zakup – jest to droga powiatowa.  
 
Jeśli chodzi o pytania zadane przez sołtysa Siejkowskiego – modernizacja 
oświetlenia obejmuje równieŜ wieś Starków- całą gminę. 
Jest to cykl 5-cio letni. Na pewno będzie uwzględniona wymiana opraw oraz 
dostawienie nowego oświetlenia. Burmistrz ma nadzieję , Ŝe we wrześniu 
stopniowo ruszą prace. 
JednakŜe na chwilę obecną burmistrz nie jest w stanie powiedzieć z której 
strony gminy prace się rozpoczną. 



 
-9- 

 
Jeśli chodzi o pozwolenie na ogródek piwny – pozwolenie zostało wydane. 
Natomiast jeśli stwarza to zakłócenie porządku, to naleŜy złoŜyć wniosek do 
gminy , i być moŜe gmina cofnie zezwolenie. 
 
Głos w tej sprawie zabrała  Pani Lidia Roszak - członek gminnej komisji    
rozwiązywania problemów alkoholowych informując, iŜ brała udział przy 
odbiorze baru. Zgodnie z uchwałą ,  naleŜy zachować odległość 25 m od 
głównego wejścia do baru i  głównego wejścia od szkoły czy kościoła. 
Główne wejście do kościoła jest od strony ulicy więc odległość jest zachowana. 
Burmistrz jeszcze raz podkreśli – jeś li są zawirowania pod względem 
chuligaństwa, naleŜy zgłosić do gminy. Zostanie cofnięte pozwolenie na 
ogródek piwny – oczekuje więc na sygnały. 
 
Jeśli chodzi o uwzględnienie środków w budŜecie na świetlicę – do końca 
września jest czas składania propozycji do budŜetu na przyszły rok, w związku z 
czym prosił o składanie propozycji , choć nie ukrywał, Ŝe na pewno będą 
weryfikowane. Choćby z takiego względu , Ŝe wszedł kolejny wniosek do 
realizacji dot. zagospodarowania terenu wokół  ZS w Kowalowie (boisko plus 
ogrodzenie) – jest to kwota niebagatelna ok.1 mln. zł. , a obciąŜenie budŜetu to 
rząd 500 tys.zł. dlatego naleŜy przyjąć formułę coś kosztem czegoś. 
 
Nie wiadomo jak zakończy się wariant końcowy budowy kanalizacji na starym 
mieście , poniewaŜ  jest dość znaczny rozrzut finansowy  na cenę 14 mln.zł. 
oferty na wykonanie opiewały kwotę od 5 mln.zł - 12 mln.zł. – dlatego na tą 
chwilę trudno jest ocenić , która z ofert zostanie wybrana, a brana jest pod 
uwagę ta najniŜsza, lecz  jest brany równieŜ pod uwagę materiał jaki 
wykonawca uwzględnia. 
Bo moŜe się okazać , Ŝe za 5mln. zł zastosuje wykonany bubel. 
W związku z czym  gmina oczekuje na końcowe zamknięcie następujących 
projektów - Termomodernizacji obiektów oświatowych, „Orlik 2012”, Odnowa 
Wsi i  Budowa kanalizacji – wówczas okaŜe się jaka będzie kwota , która 
pozwoli realizować ww. projekty i na jaką kwotę naleŜy zaciągnąć kredyt. 
Dlatego planuje się zwołać sesję nadzwyczajną  pod kontem kredytu. 
Burmistrz  bierze pod uwagę równieŜ potrzeby wsi , lecz wszystkiego na raz się 
nie wykona. 
Na zakończenie wystąpienia podziękował równieŜ radnemu Łukaszewiczowi. 
Nadmienił , iŜ w miarę moŜliwości i wspólnymi siłami  robione są drogi. 
Jest to jedyna metoda budowy dróg z płyty jumbo. NaleŜy zaznaczyć, iŜ 
pracownicy interwencyjni ułoŜyli w br.   juŜ bardzo duŜo  chodników i  dróg. 
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Ad.2. Informacja Przewodniczącej o działaniach podejmowanych w okresie 
między sesjami. 
 
Przewodnicząca poinformowała, iŜ głównie zajmowała się  organizacją 
sympozjum z okazji 680-lecia Rzepina. 
Korzystając z okazji złoŜyła serdeczne podziękowanie dla Pana Tomasza 
Sidorkiewicza – dyrektora MDK oraz dla Pana Wiesława Kołoszy – radny 
powiatowy - za pomoc w organizacji sympozjum. 
Ponadto brała udział w obchodach Dnia Policji i w otwarciu komisariatu Policji 
w Rzepinie. 
Brała równieŜ czynny udział w spotkaniach w przygotowaniu do obchodów 
„Dni Rzepina”. 
Zajmowała się takŜe przygotowanie sesji nadzwyczajnej, która odbyła się w 
dniu 20.07.2009r.  i sesji w dniu dzisiejszym. 
 
Ad.3.  
Informacja o stanie przygotowań placówek oświatowych Gminy Rzepin do 
roku szkolnego 2009/2010. 
 
Dyrektor ZE-AS Pan Stefan Krawczyk poinformował , iŜ w rzepińskich 
szkołach 1 września rozpocznie 1206 uczniów w tym 604 uczniów szkół 
podstawowych, 372 uczniów gimnazjów oraz 230 uczniów LO. 
Jest to liczba o 72 uczniów mniejsza niŜ w poprzednim roku szkolnym. 
Ponadto ogółem do placówek przedszkolnych w Rzepinie przyjęto 250 dzieci  
3-6 letnich oraz 24 dzieci do oddziału przedszkolnego przy szkole podstawowej 
w Kowalowie. 
Liczba oddziałów przedszkolnych wzrosła z 10 w poprzednim roku szkolnym 
do 11 w roku szkolnym 2009/10 
Spośród wszystkich dzieci  6-letnich tylko 1 dziecko zgłoszone zostało przez 
rodziców do szkoły, pozostałe spełniać będą obowiązek rocznego 
przygotowania w placówkach przedszkolnych. 
Ponadto w roku szkolnym 2008/2009 nie zajdą Ŝadne zmiany w sieci szkolnej 
jak równieŜ organizacji placówek szkolnych i przedszkolnych. 
W dotychczasowym wymiarze funkcjonować będzie internat oraz stołówka  
przy ZSO w Rzepinie. Dowozy uczniów do szkół  i przedszkoli obsługiwać  
będzie w całości wyłoniona w drodze przetargu nieograniczonego firma 
MAEVEL Polska Sp. z o.o. z Nowogrodu Bobrzańskiego  
Natomiast ze względu na planowane rozpoczęcie w najbliŜszym czasie zadania 
inwestycyjnego w zakresie termomodernizacji obiektów oświatowych w 
ograniczonym  zakresie mogły być prowadzone remonty w gminnych  
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placówkach oświatowych w związku  z czym wykonano remont toalet dla 
dziewcząt i chłopców oraz personelu na parterze budynku szkoły podstawowej  
w Rzepinie, w ZSO tylko pomalowano sale lekcyjne i korytarze, w ZS w 
Kowalowie równieŜ pomalowano pomieszczenia klasowe i korytarz. 
W przedszkolu nr 2 w Rzepinie wykonano drobne prace konserwatorskie, a 
przedszkolu nr 3 remont pomieszczeń pod potrzeby dodatkowego oddziału 
przedszkolnego(pisemna informacja stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu). 
 
Przewodnicząca o godz. 15:30 ogłosiła 15 min. przerwę w obradach.  
Po przerwie o godz. 15.45 wznowiono obrady. 
 
O godz.15.30 obrady opuścił radny M.Radzik oraz radny A. Udziela.  
 

Ad.4.1. w sprawie rozpatrzenia skargi Prokuratora Rejonowego na uchwałę  
Nr XXIV/79/08 Rady Miejskiej w Rzepinie z dnia 27.11.2008r. w sprawie 
stawek i zwolnień w podatku od nieruchomości. 
 

Przewodnicząca Rady B.Szostak  wyjaśniła, iŜ  Prokurator Rejonowy w 
Słubicach zaskarŜył uchwałę w sprawie stawek i zwolnień w podatku od 
nieruchomości, gdyŜ jego zdaniem  jest nie zgodna z prawem.  
JednakŜe po przeanalizowaniu przez Komis ję Rewizyjną oraz po 
przeprowadzeniu konsultacji z burmistrzem i radcą prawnym stwierdzono, Ŝe 
gmina nie przychyla się  do skargi, gdyŜ zwolnienie z podatku obejmuje 7 osób, 
a kwota to rząd 3.800zł.  
Jeśli byłyby pytania natury prawnej , jest obecny  mecenas Konieczny, który 
wszystkie wątpliwości wyjaśni. 
Pytań i uwag nie zgłoszono. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych. 
 
 

Ad.4.2. w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Rzepina. 
Przewodnicząca wyjaśniła, iŜ Pan Mikulski złoŜył skargę na Burmistrza dot. 
braku pomieszczenia gospodarczego do lokalu socjalnego, który otrzymał przy 
ul.Boh. Radzickich. 
JednakŜe lokal ten spełnia wszystkie warunki mieszkania socjalnego. 
Komisja Rewizyjna dogłębnie zajmowała się badaniem  sprawy uznając, iŜ 
skarga jest niezasadna. 
W związku z powyŜszym przedkłada się radnym projekt uchwały w powyŜszej 
sprawie.   
Pytań i uwag  nie zgłoszono. 
 

 
Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych. 
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Ad.4.3. w sprawie określenia zasad udzielania dotacji z budŜetu gminy na 
prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku 
wpisanym do rejestru zabytków. 
 

Pani Skarbnik wyjaśniła iŜ, Ŝeby ewentualne podmioty , które mają zabytki 
wpisane do rejestru zabytków w następnym  roku, mogły składać wnioski o 
udzielenie dotacji z budŜetu gminy,  musi być podjęta  uchwała w powyŜszej 
sprawie. 
Natomiast  jeśli wpłynie  wniosek  o przyznanie dotacji i zostanie pozytywnie 
zaakceptowany  , wówczas rada musi ponownie podjąć uchwałę, lecz juŜ  ze 
wskazaniem  konkretnego podmiotu, który jest właścicielem zabytku wpisanego 
do rejestru. 
W związku  z czym  w budŜecie na 2010 r. musi być zagwarantowana jakaś pula 
środków na  dotację lecz bez wskazania podmiotu. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych. 
 
Projekt uchwały 4.4. w sprawie zmian w budŜecie. 

 

Pani Skarbnik Helena Dziemidowicz wyjaśniła , iŜ jeśli chodzi o dochody –  
zgodnie z pismem  z Urzędu Woj. zostały przeklasyfikowane środki  na zasiłki i 
pomoc  w naturze oraz składki na ubezpieczenia emerytalne i rentowe dla 
podopiecznych tj. dla osób , które nigdzie nie są zatrudnione , a korzystają z 
pomocy OPS w wysokości 50.000zł. oraz 6.349zł na wynagrodzenia dla 
pracowników socjalnych po 250zł.  i  44.100zł. na doŜywianie dzieci.  
W związku  z powyŜszym  będzie zwiększenie dochodów i wydatków o kwotę 
100.449 zł.  
Pytań nie zgłoszono. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych. 
 

4.5.w sprawie nieodpłatnego  nabycia na mienie gminne gruntów. 
 

Burmistrz Dudzis wyjaśnił, iŜ jest to działka połoŜona w Kowalowie naprzeciw 
Ośrodka Zdrowia. Dziełka ta była  od wielu juŜ lat uŜytkowana jako parking, 
lecz  była to działka gruntowa. 
Gmina zwróciła się z zapytaniem do Urzędu Woj. (była to droga naleŜąca do 
Urzędu Woj.) czy mogłaby przejąć tę drogę na mienie gminne. 
Urząd wyraził zgodę w związku  z tym gmina jest w trakcie przejmowania. 
W chwili obecnej jest tam budowany parking z polbruku. 
Pytań nie zgłoszono. 
Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych 
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Ad.4.6. w sprawie przeznaczenia do sprzedaŜy nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Rzepin na poprawę warunków zagospodarowania 
nieruchomości przyległej. 
 

Burmistrz Dudzis wyjaśnił, iŜ jest to działka na której stał kiosk „Ruch”. 
Jest to mała działka o pow. zaledwie 52m2. o jej kupno zwrócili się Pan Ryszard 
i Ewa Kamińscy (właściciele sklepu Sarex).  Burmistrz uznał, iŜ jest to mała 
działka w związku  z czym moŜna sprzedać na polepszenie zagosp. 
Z wiedzy jaka posiada  burmistrz w miejscu tym zostanie  nasadzona zieleń. 
Pytań nie zgłoszono. 
Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych. 
 
 O godz.15.50 przybył radny A.Udziela. 
 
Ad.4.7. w sprawie przeznaczenia do sprzedaŜy nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Rzepin na poprawę warunków zagospodarowania 
nieruchomości przyległej. 
 
Burmistrz Dudzis wyjaśnił , Ŝe Pan Udziela regulując sprawy gruntowe w 
Starostwie dowiedział się , Ŝe  działka którą uŜytkuje  nie jest  ani jego 
własnością, ani gminy - jest własnością Skarbu Państwa. 
JednakŜe istniała moŜliwość skomunalizowania tej działki , czyli przejęcia  
przez gminę od Skarbu Państwa. 
Gmina w  chwili obecnej otrzymała decyzję od Wojewody zezwalającą na 
przejęcie działki na mienie gminne.  
W związku z czym gmina wszczęła procedury skomunalizowania , w chwili 
obecnej procedury te zostały zakończone. 
O kupno działki wystąpili Państwo Barbara i Andrzej Udziela.  
Burmistrz  podjął decyzję o przeznaczenie działki o pow. 409m2 do sprzedaŜy 
na polepszenie zagospodarowania nieruchomości przyległej. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych , przy  1 wstrzymującym. 
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Ad.4.8. w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych i 
gimnazjów , granic ich obwodów oraz ustalenia sieci prowadzonych przez 
Gm. Rzepin publicznych  przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w 
szkołach podstawowych. 
Dyrektor Krawczyk wyjaśnił, Ŝe ww. uchwała powinna być podjęta jako 
uchwała podstawowa, a na podstawie tej uchwały powinny być podejmowane 
uchwały np. w sprawie zmiany obwodów szkolnych itp. 
PoniewaŜ jest to wymóg ustawowy. 
Nadmienił , iŜ moŜe być zastrzeŜenie Wojewody ,lecz mimo wszystko  uchwałę 
trzeba podjąć. 
Uchwała ta winna być podjęta 10 lat temu w momencie tworzenia nowego typu 
szkoły podstawowej 6-letniej i gimnazjów – jest to  obowiązek gminy i dlatego 
trzeba to uporządkować. 
Zwrócił równieŜ uwagę , Ŝe  uchwała nie zawiera  miejscowości  Rzepinek i 
Zielony Bór. Sugerował więc , by dopisać te dwie miejscowości , gdyŜ naleŜą 
do naszej Gminy. 
Pytań nie zgłoszono. 
Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. 
 
 

Ad.4.9.  w sprawie udzielenia i rozmiaru obniŜek dla dyrektorów , 
wicedyrektorów i innych nauczycieli pełniących funkcje kierownicze w 
szkołach i placówkach dla których organem prowadzącym jest Gm. Rzepin  
ustalenia  tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów, 
psychologów , logopedów i doradców zawodowych zatrudnionych w tych 
placówkach oraz zasad rozliczania tygodniowego obowiązkowego wymiaru 
godzin zajęć nauczycieli, dla których ustalony plan zajęć jest róŜny w 
poszczególnych okresach roku szkolnego. 
 

Dyrektor Krawczyk wyjaśnił, iŜ temat wywołało orzeczenie Sądu NajwyŜszego, 
w którym nauczyciel występował o odszkodowanie za niezgodne z kartą 
nauczyciela zaliczenie pensum tygodniowego – był to pedagog szkolny. 
W związku z czym jeśli pedagog szkolny jest nazywany nauczycielem wówczas 
pensum tygodniowe winno wynosić 18 godzin. 
Dlatego naleŜy zastąpić termin nauczyciel  pedagog, nauczyciel psycholog , 
nauczyciel logopeda określeniem pedagog, psycholog, logopeda, po prostu  
naleŜy ominąć słowo nauczyciel. 
Jest równieŜ mała zmiana  dot. pełnienia zastępstwa  za nieobecnego dyrektora 
w placówce oświatowej. 
Pytań nie zgłoszono. 
Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. 
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Ad.5. Sprawozdanie przewodniczących komisji o pracy komisji między 
sesjami. 
 
Głos zabrał Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa… Pan Jarosław Dudzis 
informując, iŜ dobiegły końca prace nad konkursem pn.”Gmina w kwiatach” . 
Ostateczne  rozstrzygnięcie zostanie przedstawione na DoŜynkach Gminnych w 
Rzepinie. 
Komisja odbyła spotkanie , na którym dokonała wyboru najlepszych. 
 
Ponadto Przewodnicząca przypomniała, aby na najbliŜszym posiedzeniu  
komisji złoŜyć propozycje do budŜetu na 2010r. 
 
Ad.6.Zamknięcie sesji. 
 
Wobec zrealizowania tematów obrad Przewodnicząca Rady Miejskiej 
Barbara Szostak o godz.15.55 zamknęła XXXIV sesję Rady Miejskiej w 
Rzepinie. 
 
 
Protokółowała:                                                Przewodniczyła: 
 
M.Szewczyńska                                      Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 
                                                                        (-) Barbara Szostak 
 


